



Urgence

L'enquête concernant le projet de création d'une ligne de bus est disponible en ligne jusqu'au 30 septembre. Nous invitons les familles intéressées à le renseigner d'ici cette date.

Nous rappelons que ce projet a pour vocation à se substituer au service de taxi.

Climat scolaire

Nous commençons les formations des ambassadeurs climat scolaire (13 du CP au CM2 et 3 pour le secondaire) ; réunion élèves primaire le 01/10 et secondaire le 28/09.

Cette première réunion vise à renforcer la culture établissement, l'esprit d'équipe et les vigilances. Ensuite, nous sommes en attente d'une formation du KESY pour approfondir la notion de vigilance. Parallèlement, une demande de collaboration est en cours auprès de « Kids save lifes », en vue d'une formation aux gestes qui sauvent.

Elections représentants parents, personnels, élèves

Les listes sont à déposer - par courriel - pour le 15/10 à 12h au secrétariat de l'école. Vous recevrez bientôt un courriel contenant toutes les informations.

Les votes auront lieu du 12 au 15/11 électroniquement pour les adultes, dans les classes pour les élèves.

Voyage

Le voyage aux Météores du 22/10 au 25/10 est en cours de montage. Le public visé est les CE1 CE2.

Théâtre

En vue de constituer la troupe pour la Comédie française en Mars 2022, nous organiserons pour les volontaires une audition le 10/11/21 à 15h, en salle Allatini-Dassault.

Chaque élève choisira un extrait de Molière (20 vers) qu'il déclamera devant un jury d'enseignants. Le choix de l'extrait devra être expliqué.

22/09 Journée du sport scolaire

Rencontre avec M Omar El Kaddouri, footballeur de l'équipe PAOK.

Café parents (déjà annoncés)

28/09 : primaire, 15h-16h30, cour de l'école

29/09 : secondaire, 16h-17h, cour de l'école



Επείγον

Το ερωτηματολόγιο για τη δημιουργία δρομολογίου σχολικού λεωφορείου θα παραμείνει on line έως τις **30 Σεπτεμβρίου**. Καλούμε τις ενδιαφερόμενες οικογένειες να το συμπληρώσουν έως την παραπάνω προθεσμία:

Σας υπενθυμίζουμε ότι αυτή η υπηρεσία προορίζεται να αντικαταστήσει την υπηρεσία ταξί.

Σχολικό κλίμα

Ξεκινάμε τις επιμορφώσεις των εκπροσώπων του σχολικού κλίματος (13 μαθητές από CP έως CM2 και 3 μαθητές για το Γυμνάσιο-Λύκειο). Οι μαθητές του Δημοτικού θα συνεδριάσουν την 1η Οκτωβρίου και του Γυμνασίου-Λυκείου στις 28/09.

Αυτή η πρώτη συνάντηση αποσκοπεί στην ενίσχυση της κουλτούρας του σχολείου, του ομαδικού πνεύματος και της εγρήγορσης. Στη συνέχεια, αναμένουμε επιμόρφωση από το ΚΕΣΥ για να εμβαθύνουμε στην έννοια της επαγρύπνησης. Ταυτόχρονα, βρίσκεται σε εξέλιξη αίτημα συνεργασίας με το «Kids save lifes», με σκοπό την εκπαίδευση στις κινήσεις που σώζουν ζωές.

Εκλογές για την ανάδειξη εκπροσώπων γονέων, προσωπικού και μαθητών

Οι λίστες των υποψηφίων πρέπει να κατατεθούν - ηλεκτρονικά - έως τις 15/10 και ώρα 12.00, στη γραμματεία του σχολείου. Θα λάβετε ηλεκτρονική επιστολή με όλες τις λεπτομέρειες.

Οι εκλογές θα διεξαχθούν από 12 έως 15/11 ηλεκτρονικά για τους ενήλικους, στην τάξη για τους μαθητές.

Ταξίδι

Οργανώνουμε το ταξίδι στα Μετέωρα, από 22/10 έως 25/10. Το ταξίδι αυτό αφορά τους μαθητές CE1-CE2.

Θέατρο

Προκειμένου να συγκροτήσουμε τον θίασο για την Comédie française τον Μάρτιο 2022, θα οργανώσουμε μια ακρόαση για τους εθελοντές μαθητές στις 10/11/21 και ώρα 3 μ.μ., στην αίθουσα Αλλατίνι-Dassault.

Κάθε μαθητής θα επιλέξει ένα απόσπασμα από έργο του Μολιέρου (20 στίχους) και θα το απαγγείλει στην επιτροπή των καθηγητών, εξηγώντας το λόγο που επέλεξε το συγκεκριμένο απόσπασμα.

22/09 Ημέρα σχολικού αθλητισμού

Γνωριμία με τον ποδοσφαιριστή του ΠΑΟΚ, κ. Omar El Kaddouri.

Ενημερωτικές συναντήσεις - «καφέ των γονέων»

28/09: Δημοτικό, 15.00-16.30, στο προαύλιο του σχολείου

29/09: Γυμνάσιο-Λύκειο, 16.00-17.00, στο προαύλιο του σχολείου



Emergency

The survey concerning the project to create a bus line is available online until 30 September. We invite interested families to fill in the form before this date.

As a reminder, this project is intended to replace the taxi service.

School climate

We are starting the training of school climate ambassadors (13 from CP to CM2 and 3 for the secondary); primary students meeting on 01/10 and secondary on 28/09.

This first meeting aims to strengthen culture establishment, team spirit and vigilance.

We will also await for an intervention from the KESY to help us strengthen the notion of vigilance.

At the same time, a request for a collaboration is in the works with "Kids save lives", aiming for a training in life-saving gestures.

Elections representing parents, staff, pupils

Lists are to be submitted - by courier - by 15/10 at 12 noon at the school secretariat. You will soon receive an email containing all the information.

Voting will take place from 12 to 15/11 electronically for adults, in classes for students.

Travel

The trip to Meteora from 22/10 to 25/10 is in preparation. The targeted classes are CE1 CE2.

Theatre

In order to constitute the troupe for the "Comédie Française" in March 2022, an audition will be held for the volunteers on 10/11/21 at 3pm, in Allatini-Dassault.

Each student will choose an excerpt from Molière (20 verses) which she/he will declaim in front of a jury of teachers. The choice of the extract has to be explained.

22/09 School Sports Day

Meeting with Mr Omar El Kaddouri, footballer from PAOK.

Parents' Café (already announced)

28/09: primary, 15h-16h30, schoolyard

29/09: secondary, 4pm-5pm, schoolyard